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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht «Bedrijven staan niet te trappelen om 
hun stukje spoor over te nemen» (ingezonden 11 augustus 2014) 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bedrijven staan niet te trappelen om hun 
stukje spoor over te nemen»?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat het van belang is om bedrijven – ook vanuit het 
oogpunt van de milieudoelstellingen van het kabinet en de positieve 
milieuprestaties van het spoorgoederenvervoer – op een goede wijze 
aangesloten te houden op het spoornet? 

Vraag 3
Welke maatregelen neemt u om meer bedrijven hun goederen over het spoor 
te laten vervoeren en kunt u aangeven hoeveel bedrijven er meer of minder 
van het spoor gebruik zijn gaan maken de afgelopen vijf jaar? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat overheidsbijdragen voor het faciliteren van spoorver-
voer in het algemeen ook zouden moeten gelden voor het spoorgoederenver-
voer? 

Vraag 5
Bent u bereid om te onderzoeken of de taken van NS voor wat betreft de 
bedrijfsspooraansluitingen kunnen worden ondergebracht bij Prorail?

1 Financieel Dagblad, 5 augustus 2014
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